
 

 

November 6, 2017 

Dear Parents of the Grade 3 students, 

 In its endeavor to enhance the cooperation between parents and teachers, the 

ASG Administration warmly invites you to attend the Grade 3 Parents Evening on 

Thursday, November 9, 2017 to unify ways of dealing with your children and 

accompany them daily.  

Time Place Speaker 

5:00-5:30 pm Little Theatre Administration 

5:30-7:00 pm Grade 1 Classrooms Teachers  

 

Note: The schedule of this evening is rather tight so if parents would like to meet with 

individual class teachers about their child’s performance, please make an appointment 

for another day. 

Administration 

 

 

 

 

7102تشرين الثّاني  6في   

الكرام، الثّالثحضرة أهالي تلامذة الصف الأساسّي   

ال  الت نسيقلى منها ع وحرصًا ،ةإدارة الثانوي   إن                بينهـا وبيـن أهل تلامذتهـا، تدعوكم إلى لقـاءالفع 

فوف والتي تساعدكم في متابعة أولادكم خلال  تربوي   للإط لاع على بعض الط رق المفيدة المت بعة في الص 

 ، السّاعة 7102 تشرين الثاني 9 هالواقع في الخميس القيام بواجباتهم المدرسي ة في البيت، وذلك يوم

 . بعد الظهرالخامسة 

 المحرّك)ة( المكان السّاعة

5 00 - 5 غير 00 فوف الإبتدائي ة المسرح الص   المديرة في مبنى الص 

5 00 – 7 ل صفوف 00  المعل مات الأساسي الأو 
 

جاء تحديد موعد لوقت لذا الرّ  ،ماتقاء لا يكفي للقاءات خاصة مع المعلّ إن الوقت المحدد لهذا اللّ : ملاحظة

 .لاحق وشكرًا

 الإدارة


